
Jurečka lhal. Podřízený mu o střelbě říkal už
ve čtyři odpoledne. Jurečka prý zvažuje
rezignaci. Vrátí i našich 300 milionů, které si
z našich peněz nechal poslat přes bráchu?
- CZ24 News | 8. ledna 2024

ČESKO: Ministr práce a sociálních věcí Marian Jurečka o střelbě na filozofické fakultě
věděl už během odpoledne. Šéf lidovců o události hovořil s účastníkem večírku
ministerstva, zjistila MF DNES. Akci opustil, aby se v devět večer zúčastnil mimořádného
jednání vlády. Zpět do úřadu se však později večer vrátil a setrval až do půl čtvrté ráno,
přiznal.

„Nikdy jsem nepopíral, že bych v průběhu odpoledne neslyšel kusé informace o střelbě, zabral jsem
se však do diskuse se svými zaměstnanci a nevěnoval bohužel patřičnou pozornost vývoji situace na
filozofické fakultě,“ sdělil Jurečka v prohlášení zaslaném jeho mluvčí v neděli pro MF DNES. Jeden z
Jurečkových podřízených redakci potvrdil, že se s ministrem právě na toto téma bavil kolem
šestnácté hodiny.

Ministr přitom dosud tvrdil, že informace o střelbě na večírku neměl. „Kdybych měl informace v
reálném čase po šestnácté hodině, rozhodně by to setkání skončilo dřív asi jako na ministerstvu
kultury,“ řekl novinářům po nedělním vysílání pořadu Otázky Václava Moravce, kde připustil, že
zváží i svou rezignaci.

„Já jsem dostal informaci o svolání mimořádné vlády v 17 hodin. Na mobilu, který jsem používal v tu
dobu, jsem si zprávu přečetl v 18 hodin a 26 minut. V ten okamžik jsem na ni také odpověděl.
Okamžitě jsem dával vyjádření pro veřejnost na sociální sítě,“ vypověděl.

Během rekapitulace událostí 21. prosince navíc přiznal, že se do budovy ministerstva práce a
sociálních věcí vrátil.

„Přišel jsem a bylo tam tak 30 až 40 lidí, kteří si povídali mezi sebou a pouštěli si hudbu z mobilu,
reproduktorů. Já jsem si šel vyřídit nějaké věci do kanceláře, a pak jsem přišel za nimi. Odcházel
jsem někdy asi v půl čtvrté ráno,“ řekl.

Informace o střelbě se podle něj dokonce promítla do debat lidí vedených právě v druhé části
večírku. „Ukazovali mi, že cestovali z Úřadu vlády kolem Palachova náměstí… To setkání rozhodně v
té druhé části, kdy jsme informace dostávali, bylo v těch debatách mezi námi reflektováno.

Jurečka v neděli mimo jiné uvedl, že celou situaci špatně vyhodnotil. „Byla také chyba, že jsem kolem
té 19. hodiny setkání neukončil a lidi naprosto restriktivně neposlal domů,“ lituje.

Lidovecký šéf také potvrdil, že ač se za zdlouhavé vysvětlování a návrat na večírek omluvil, zvažuje
rezignaci. „Přemýšlím nad ní. Kdyby to pan premiér a náš celostátní výbor vnímali jako věc, kterou
bych měl udělat, jsem na to připraven,“ řekl. Premiér Petr Fiala nicméně v nedělní Partii na televizi
CNN Prima News uvedl, že jeho výměnu neplánuje.
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